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В работе автором поставлена проблема объективной невозможности изготовления 

решения суда в полном объеме и показано влияние такой проблемы на движение граж-

данского дела, а также возможности лиц, участвующих в деле, обжаловать принятый 

судебный акт первой инстанции. Приводятся аргументы в пользу того, что граждан-

ское процессуальное законодательство не содержит механизм, позволяющий опреде-

лить дальнейший порядок движения гражданского дела. Предлагается такой механизм 

разработать в рамках совершенствования процессуального законодательства.
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In the work, the author posed the problem of the objective impossibility of making a court decision in full 

and the impact of such a problem on the movement of a civil case and the ability of persons participating in the 
case to appeal against the adopted judicial act of the first instance. Arguments are given in favor of the fact that 
civil procedural legislation does not contain a mechanism that allows determining the further procedure for the 
movement of a civil case. It is proposed to develop such a mechanism as part of the improvement of procedural 
legislation.

Keywords: court decision, composition of the court, arbitration process, civil process.




